
Nordsjællands Storkreds    

      
De nyvalgte til bestyrelsen på Årsmødet d.26.sep.2015     

          
Margrethe Herning:  Forperson                           Rudersdal 26 25 70 73 m.herning@hotmail.com 

  
Per Hauge: Næst forperson Hillerød 28 43 25 93 hauges@mail.dk    
Nina Hennings: Kasser  Hørsholm 23 30 70 13 ninahennings8@gmail.c

om   
Kit Broholm Rudersdal 30 35 32 40 nihe@vip.cybercity.dk 

  
Jeppe Hauberg Hansen Gribskov 25 43 24 40 hauberg@hansen.dk 

  
Bina Seff Helsingør 52 60 40 44 binaseff@gmail.com   
Sven Erik Jørgensen Furesø 29 80 65 62 msijapan@hotmail.com   
Lars Bjerregaard (suppleant) Fredensborg 21 75 25 44 optiklars@mail.dk    
Sighrid M. Stjerneaux (suppleant) Fredensborg 31 32 14 35 stjerneaux@live.dk    

      

      
http://alternativet.dk/nordsjaellands-storkreds/      

      

Referat af konstituerende bestyrelsesmøde d.5.okt.2015   
      
Til stede: Jeppe , Sighrid, Kit , Bina, Per Hauge, Nina, Margrethe & Christa    
Ikke til stede ; Lars Bjerrregaard & Sven Erik Jørgensen ( Sven Erik i Spanien )   

      
Vi takkede for fremmødet og Per Hauge for husly & dejlig mad     

      
1. Margrethe valgt til ordstyrer      
1. Nina valgt til referent      
2. Konstituering af bestyrelsen , som det ses af ovenstående og i god ro og orden med klapsalver   
3. Prioritering af emner, fik os til med det samme at erkende der var mange :-) og at pkt.9   
   årsplan måtte vige til en anden dag med meget mere tid     
4. Referat fra årsmødet godkendt      
5. Erfaring& evt.justering af fremtidige årsmøder: Der blev drøftet et behov for et politisk oplæg/tema   
   Der blev drøftet et behov for et politisk oplæg/tema, der også kunne trække ude fra og nye med   
   De opstillede kandidater skriftligt havde fremsendt 5 linjer om sig selv, og at de i præsentationen    
    bliver interviewet , lige som da man fik præsentationen af folketingskandidaterne/ sideopstillede.   
    Dette fordi den form gør det mere overskueligt, både for kandidater og øvrige vælgere   

      
  Ønske om debat om GMO og evt. seminar/konference (  Bina )     
  Kortlægning af aktiviteter, som kredsen ønsker i kommunen, og kortlægning af disse ( Kit )   
  At have det forum til at fortælle om feks. Kysterne og den nuværende status ( Jeppe)    
  Måske lave Årsmøder hvert kvartal ? idet det også er en måde at fastholde og få nye interesserede   
  med til møderne. Det kunne give en gevinst med annoncering i medierne ( Sighrid )   
  Forberedelse og træning af kandidater, forberede Årsmøde med f.eks. workshops ( Per )   
  Hvordan vi kan skabe en understøttelse af kommunernes drift i forholdet til bæredygtighed ( Kit)   
  Politik og Plakater til Årsmøde laves ( Jeppe)      
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6. Fremtidige møder altid åbne, dog kunne man,lave et formøde, alene for bestyrelsen hvis behovet   
   opstår. Vi blev enige om at det,som udgangspunkt, er at foretrække at holde det tæt på en   
   Vi blev enige om at det,som udgangspunkt, er at foretrække at holde det tæt på en station   
   Per er positiv og åben for at vi kan få husly hos ham. Nina og Kit tilbød også at   
   lægge hus til og vi vil fremover søge fælles transport for de der bor længere væk   
   Som udgangspunkt er møderne uden forplejning, men vi vil lave en kaffekasse   
   Vi satte tidspunkt til kl.18-20,30 da det i forvejen er svært at nå emnerne    
   Datoer for møder altid på onsdage       
7. Kommunikationsveje:        
         Primær for bestyrelsen på mail       
         Politik kan formidles på facebook      
         Storkredsen i Nordsjællands bestyrelses facebook , administreres af Sighrid ,    
        god at have til velkomster samt internt nyt i regionen osv., dog er den ikke primær for indkald   
        til møder i bestyrelsen.       
8. POFU team 5 personer, heraf 2 fra bestyrelsen       
 Der var flere interesserede og vi besluttede at kandidaterne skal melde Deres kandidatur senest    
14 dage før det      
ekstraordinære storkredsmøde , der finder sted d. 11.Nov.2015 kl.18,30-20,30 på Byskolen   
Der var en del forslag " til fremme af kvaliteten af POFUs form og Jeppe orienterede om nye tiltag   
fra Kattesundet. B.l.a. fortalte han om en digital afstemningsform til POFU og orienterede om at vi   
 
kunne læse mere på  www.dialog.alternativet.dk og 
www.wiki.alternativet.dk 
      
      

      
10. Evt....Uzma Ahmed nåede vi ikke at tale om. ( Bina)      
Anmodning Jeppe og Jamina fik økonomiske tilskud til kursus i Foreningsdannelser/Liv     
i Dansk Idrætsforening , som han mente kunne gavne Storkredsens strukturelle processer   
blev der ikke umiddelbart taget stilling til, idet vi mente vi måtte trække på de ressourcer   
vi har i forvejen i bevægelsen som helhed. Han kan evt. forsøge på forventet efterbevilling   
når vi kender vores fremtidige økonomi ( Jeppe)      

      
Bestyrelsesmøde d.14.okt.2015 kl.18 hos Per Hauge      
emne: Formen for opstilling til POFU mm      

      
ekstraordinære storkredsmøde , der finder sted d. 11.Nov.2015 kl.18,30-20,30 på Byskolen   

      
Bestyrelsesmøde d.02.Dec..2015 kl.18 hos Per Hauge      

      

      
Tak for hyggeligt om end alt for hurtigt møde!  :-)      

      
MVH Nina       

 


